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Deltagare LG: Tony Mufic, Peter Abrahamsson, Maria Boman Hansson, Karin Gerken, 
Susanne Fras, Lila Ericsson, Eva Koltai Arthursson, Susanne Lundberg, Cecilia 
Wickenberg Rosengren, Thomas Karlegatt 
 
Frånvarande: Mats Nilsson, Annacarin Jendland 
 
Mötesanteckningar 
 

BESLUT 
Inga beslutspunkter 

 

INFORMATION 

1. Incheckning  

2. Information från systergrupper 
 
Styrgruppen 

• Skolfam kommer att utökas med ett team. Skolfam är en förebyggande arbetsmodell 
för att stärka skolresultat för barn i familjehem. Målgruppen kommer att utvidgas till 
förskolebarn (vilket inte är samma som att skolfam utvidgas till förskolan). En 
motion om skolfam har nyligen lämnats till kommunfullmäktige och BUN ska svara 
på den.   

• Medarbetare från avdelningen gymnasieplanering, vägledning och forskning har 
deltagit i erfarenhetsutbyte i Litauen.  

• Processen för mål och ekonomi 2026 är i gång. Handlingsplanen som rör 
måluppfyllelse 2025 är i princip klar.   

• Sondering för att eventuellt arrangera Yrkes-SM pågår. Finns det intresse hos 
närliggande kommuner att delta?  

• Stadsrevisionens utkast till årsrapport har inkommit för möjlighet att ge respons 
innan färdigställande.   
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Återkoppling från FSG:   
• Vid något kommande möte kommer en rektor, lärare och studie- och yrkesvägledare 

till FSG för att berätta om hur de organiserat sitt arbete. Detta mot bakgrund av att 
vissa frågor, till exempel VP-uppdrag SYV, uppfattas ha blivit för tidskrävande.  

• En ”after action review” av hot och våld-arbete har gjorts och till hösten kommer 
ansvariga för detta arbete till FSG för att diskutera det fortsatta arbetet utifrån gjorda 
erfarenheter (bland annat Örebro).  

 
Från verksamhetschefer:  

• Skolverket har meddelat att nationella prov inte kommer genomföras digitalt. 
Mycket arbete har lagts ner bland skolorna för att möjliggöra detta och PC har dragit 
ett tungt lass. Stor besvikelse gentemot Skolverket.  

• Utredningen om ny läroplan presenterad. Bra att fördjupa sig i.  
 
Från avdelningar:  

• Samordningsgruppen för digitalisering arbetar för närvarande med att förbereda en 
stor upphandling. Ledningsgruppen kommer att involveras. Tony uppmanar Susanne 
att återkomma i ärendet flera gånger för att förankringen ska bli djup.  

 
3. Dilemman (diskutera ett skapt dilemma) 

Dilemmaövning genomfördes, uppdelat i tre grupper. 
 

4. Inspel till politiken avseende budgetutrymme 2026 
Diskussion om möjliga inspel 2026 utifrån verksamhetens utmaningar.   
 

5. Kort information 
 
Science center, nuläge (Tony & Susanne) 
Ett nytt Science Center Helsingborg som ska väcka intresset för naturvetenskap, teknik och 
forskning etableras på Campus Helsingborg. Förebild för satsningen är Vattenhallen Science 
Center i Lund. Och bakom satsningen står Lunds universitet, Helsingborgs stad, Wihlborgs, 
med flera. Just nu pågår samtal om hur samarbetet mellan förvaltningen och Science Center 
ska organiseras.  
  
Klimat och energiplan 2030 (kepen) organisering (Tony) 
Fullmäktige har antagit en Klimat och energiplan 2025–2030 (kallad Kepen) som visar vad 
som krävs för att staden ska bli klimatneutral till år 2030. Planen ska hjälpa staden att 
tillsammans med näringsliv, invånare, föreningar och akademi, öka takten i omställningen. 
Vår vanliga styrgrupp utgör förvaltningens styrgrupp även för Kepen och till detta kommer 
även en arbetsgrupp att etableras.  
 
Remissvar på SOU 025:9 på språklig grund (Lila) 
Utbildningsdepartementet har skickat utredningen till Helsingborg på remiss. Förvaltningen 
kommer att rekommendera nämnden att tillstyrka förslagen som rör svenska som 
andraspråk.  
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Erfarenhetsutbyte verksamhetsplaner (Lila) 
Vid ett tidigare ledningsgruppsmöte hade alla i uppdrag att läsa avdelningarnas 
verksamhetsplaner för att kunna ge/ta emot feedback. Av olika anledningar genomfördes 
aldrig själva feedbackövningen. Om någon vill ha feedback på sin avdelnings 
verksamhetsplan så tar den kontakt med Lila eller annan i ledningsgruppen.   
En gemensam mall för verksamhetsplaner är under framtagande i staden. När mallen är klar 
kommer genomgång av göras i ledningsgruppen eller med delar av ledningsgruppen. Några 
kommer också att bli kontaktade under framtagandet (testpersoner).  

Prao och belastningsregister (Karin) 
Den juridiska bedömningen är att vi inte är skyldiga (enligt Skollagen) att ta in 
belastningsregister på prao-elever men att vi kan göra det (utifrån Lag om registerkontroll 
av personer som ska arbete med barn).   
Efter dialog i styrgrupp (då fler perspektiv är relevanta i sammanhanget) landade 
bedömningen i att förvaltningens rekommendation är att vi inte tar in belastningsregister. 
Beslutet ligger dock formellt sett på den som tar emot prao-eleven (rektor/ansvarig chef). 

Karin tipsar också om att hålla koll på Teams när det gäller pågående löneöversyn.   

 
6. Utcheckning 
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